

Tzu Chi USA English Spiritual Resource Retreat 慈濟全美英文志工精進研習會
(English invitation follows on next page)

謹致：全美九大合心區執行長，全美各分支聯點負責人，全美四合一團隊組隊長，四大志業執行長或科室主任，全美人醫會各區幹事，全美慈青團隊，行政秘書室，精進培訓室

時間：2015年 7月17-19日

地點：慈濟美國總會聖締瑪斯園區，1100 S Valley Center Ave, San Dimas

報名方式：<http://goo.gl/forms/zNHnkxE4D0> (截止日期：6月25日)

敬愛的菩薩家人，

誠摯邀請您加入我們以「回本歸根 - 誠與情」為主題的精進共修法會，並以英語來交流學習佛法的經驗和慈濟的精神！慈濟美國總會精進培訓室英文組結合來自紐約，南加州、北加州和夏威夷地區的代表一起合作推出「2015慈濟全美英文志工精進研習會」，營隊日期為7月17日至19日，於慈濟美國總會聖締瑪斯園區舉辦。

我們誠心邀請全美任何能聽懂英語的學員和志工，包括所有有興趣的英語志工、有興趣接引關懷陪伴本土志工菩薩的慈誠委員、培訓、見習慈委、志工或慈青學長和人醫會的志工。更希望各區執行長、負責人及慈濟各功能、良能的幹事能前來陪伴指導。

此次營隊課程將以活潑精彩的課程，一窺各地區的英語活動，同時也呈現「感恩 尊重 愛」本土志工培訓課程在美國各地的採用經驗！週六晚上更將有一場文化盛宴交叉呈現素食美宴和精彩娛性節目！

網上報名已開放：<http://goo.gl/forms/zNHnkxE4D0> (報名截止日期：2015年6月25日)

營隊正式報到時間為 7月17日下午 3:30 - 5:30；課程在當晚 7點開始。營隊在7月19日下午 3:00 結束，請您提早安排抵達和離開行程。我們鼓勵所有報名學員盡量參與全程課程。我們也非常鼓勵學員能於7月17日早上即抵達美國總會園區，親自體驗生活安單等前置準備工作的樂趣！

歡迎大家踴躍參加！

2015年慈濟全美英文志工精進研習會籌備團隊

Tzu Chi USA English Spiritual Resource Retreat

To: Directors of all regions and offices, 4-in-1 system, 4 missions, TIMA, admin, Tzu Ching, SCTD

Date: July 17-19, 2015

Location: Tzu Chi USA HQ, 1100 S Valley Center Ave, San Dimas, CA 91773

Registration: <http://goo.gl/forms/zNHnxE4D0> (Deadline: June 25)

Dear Bodhisattva Family,

Join us for a weekend of inspiration, sharing experiences and learning about Master's Dharma and the Tzu Chi spirit--in English! Spiritual Care and Training Department, in collaboration with the English Training representatives for NE, NW, Western, and PI regions, is excited to invite you to **Tzu Chi USA English Spiritual Resource Retreat 2015**. The retreat will be held at **Tzu Chi USA HQ, San Dimas** on **July 17-19, 2015**. The theme for this year's retreat is

Back to the Roots - Sincerity and Love

Everyone is welcome! We would like to especially invite English-speaking trainees and volunteers, volunteers interested in English volunteer training, mentoring or outreach, Directors and volunteer leadership, and TIMA volunteers.

The program includes activities and presentations on Tzu Chi's history, spirit and philosophy, a peek into the English programs in the different Regions, insights about the activities of our Four Missions, discussions and sharings, and a demo of the "Gratitude, Respect and Love" volunteer training program that is being adopted around the US! Plus, Saturday night will feature a cultural feast with traditional vegetarian treats and great entertainment!

**To register, please visit <http://goo.gl/forms/zNHnxE4D0>
(deadline for registration: June 25, 2015)**

On-site retreat registration 3:30-5:30 pm, July 17. Classes start at 7 pm. The retreat ends at 3:00 pm, July 19. Please plan your arrival and departure times accordingly. Partial participation is possible but not encouraged, however, early arrivals on July 17 are welcome!

With gratitude,

2015 Tzu Chi USA English Spiritual Resource Retreat Planning Team